
Forslag om videoovervågning af Hørsholm Park 

 

Der har i løbet af 2023 været en række tilfælde hvor videoovervågning af området kunne have haft en 

kriminalitetsforebyggende og omkostningsreducerende effekt. Der er sket to indbrud, flere forsøg på 

tricktyveri samt et antal tilfælde af påkørte installationer på ejendommens område. 

Det er bestyrelsens opfattelse videoovervågning ville have reduceret omfanget af problemerne, ligesom det 

ville have været muligt at identificere modparten i de tilfælde hvor lysmaster bliver kørt ned uden at 

skadevolder giver sig tilkende. 

Vi ønsker derfor en afstemning der kan give bestyrelsen mandat til at gå videre med planerne. 

Kan  generalforsamlingen bemyndige bestyrelsen til at gå videre med etablering af videoovervågning? 

Ved etablering af videoovervågning kan der etableres løsninger med forskelligt ambitionsniveau 

Bestyrelsen anbefaler at der gennemføres en grundig behovsanalyse og at man ud fra konklusionerne heraf 

fremlægger en løsning på den næstkommende generalforsamling, der eventuelt inddrager fremtidige 

dørtelefoner og balancerer nyttevirkning, pris og hensyn til privatliv.  

Der må forventes en investering i størrelsesordenen kr. 50.000 – 150.000 

 


